
Máme úspešne za sebou workshop  

"O zodpovednom verejnom obstarávaní" 

 

Minulý týždeň, vo štvrtok 23.02.2023,  

sme v rámci nášho projektu Zodpovedné  

verejné obstarávanie, zorganizovali workshop  

"O zodpovednom verejnom obstarávaní",  

ktorý úvodným slovom otvoril nový predseda 

Úradu pre verejné obstarávanie, pán Peter 

Kubovič. 

 

Hlavnou témou bolo využívanie MEAT kritérií a zvyšovanie kvality vo verejnom obstarávaní 

na Slovensku, ktoré sú stále veľmi aktuálnymi témami. 

Po dlhej dobe sme mali možnosť osobne sa stretnúť s verejnými obstarávateľmi, odprezentovať 

projekt a prediskutovať aktuálnu situáciu ohľadom MEAT kritérií na Slovenku a taktiež 

spoločne načrtnúť plány do budúcna. V prezentácií projektu nám pomohla aj pani Jana Dacková 

ako vedúca Oddelenia správy programov, Odbor grantov EHP a Nórska z MIRRI,  

ktorá vyjadrila spokojnosť s postupom v rámci implementácie projektu Zodpovedné verejné 

obstarávanie a vyzdvihla ho ako príklad dobrej praxe, za čo sme veľmi vďační. 

O MEAT kritériách diskutovali na slovo vzatí odborníci zo slovenskej praxe,  

ako napr. Branislav Hudec, Michal Garaj alebo Róbert Kramár, ktorí rozprúdili živú diskusiu  

o tom, čo to vlastne kvalita je a či povinné používanie kvalitatívnych kritérií je tá správna cesta.  

O svoje skúsenosti sa však prišli podeliť aj zahraniční hostia ako Matthieu Cahen a Paulo 

Magina z OECD, či Markus Theiner z  Rakúskej BBG a Mateusz Posieczek z Poľskeho Úradu 

pre verejné obstarávanie, ktorí priniesli nový vietor a pozitívne videnie kvalitatívnych kritérií, 

najmä prezentovaním príkladov zo zahraničia, ktoré nám ukázali, že sa to dá a naša snaha  

má tak jasnejší cieľ. 

Prezentácie od speakrov nájdete TU. 

https://zodpovednevo.uvo.gov.sk/ine-vystupy#c412

